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§ 11 
Föreningslokaler i Husby      
Svar på skrivelse av Amela de la Cruz (L)   
 
Beslut  
Tjänsteutlåtandet godkänns som svar på skrivelsen.    
 
Ärendet 
Amela de la Cruz (L) har i en skrivelse till nämnden framhållit att det finns 

föreningar som idag har svårt att verka i stadsdelsområdet på grund av att 

de inte har en plats att bedriva sin verksamhet på. Detta gäller till exempel 

Förortsfeministerna.  Amela de la Cruz vill att förvaltningen ser över ut-

budet av föreningslokaler så att fler föreningar kan få möjlighet att bedriva 

sin verksamhet i en lokal där de slipper känna sig utsatta. 

 

Stadsdelsnämnden antog i september 2016 riktlinjer för försöksverksamhet 

med bidrag till föreningar i syfte att stödja det lokala utvecklingsarbetet. 

Bidrag ges i första hand kontantlöst och kan t.ex. innebära att nämnden  

står för kostnader för möteslokaler. Förvaltningen anser att det är angeläget 

att också hitta stödformer för andra sociala rörelser och sammanslutningar. 

I både Husby och Rinkeby planeras såväl stadsdelscentrum (Community 

Center) som stadsdelsskola (Community School) att inrättas under 2017, 

vilket förväntas öka utbudet av trygga möteslokaler för föreningar.  

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänste-

utlåtande från den 12 januari 2017.     

Dnr 1.6.-280-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.   
 
  


